
TVD PARTIZAN JEŽICA

Kriza je mimo
Clani TVD Partizan Ježica so se 20. januarja zbrall na

rednem letnem občnem zboru; pregledali so delo v minulero
letu In sprcjfli nekaj sklepov za naprej.

Ugotovili so, da so športni rezultati lanskega leta v po-
vprečju enaki rczultatom preteklili let. Košarkarska de av-
nost stagnira, ali še celo maJo nazaduje, battmintonar.jl pa
so letos lepo napredovali Da v košarki nekaj škriplje je
deloma vzrok menjava generacij, deloma premalo strokov-
nega kadra, deloma pa prevellka obremenitev nekaterih lR-
ralcev, kl se morajo poleg trfniranja ukvarjatl Sc z mnoBJ-
mi probleml. Zato so s! na občnem zboru postavili za cilj,
da v upravni in v vse druge odbore Izvolijo člane, ki nc
igrajo yeč aktiviia, poleg njih pa še nekatcre druge Ijubite-
Ije mladine in športa. Skupaj naj bi vodili politiko društva
In orejall organizacijska vprašanja. Vprašanja strokovmh
kadrov in menjave generacij pa ie že tik pred koncem leta
rešil stari upravni odbor.

Ob koncu so razdellli tradicionalne nagradc igralkam in
igralcem, ki so m> dresu društva odigrali 25 ali 100 tekem.
Lepo pa so se zabvalili še dolgoletnemu sekretarju Antonu
Girandonu ki je -tedaj prepustll to mesto mlašlm.

Ce se bodo uresničili realno postavl.jeni cilji občnega
zbora, potem bo dru.štvo lansko krizo kmalu prebrodilo.
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